
PROTOKOŁ Nr XIII/2007 
z Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

z dnia 27 września 2007r. 
 
 

Ad pkt 1 i pkt 2. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Pietras. 

Powitał przybyłych na obrady radnych, Pana Burmistrza, pracowników urzędu oraz 

wszystkich zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 

 Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach bierze udział 15 radnych, czyli 

stwierdził quorum wymagane do podejmowania prawomocnych  uchwał. 

 

Następnie Pan Przewodniczący spytał, czy są  jakieś uwagi bądź propozycje do 

otrzymanego porządku obrad dzisiejszej sesji. 

Radni uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższy Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z XII sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 
5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
6. Zapytania i interpelacje radnych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stąporków na 2007r. 
8.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
9.Sprawy różne. 
10.Zamknięcie obrad sesji. 
 

W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad. 

 

Ad pkt 3. 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do sporządzonego protokołu z 

poprzedniej sesji. 

Uwag do protokołu nie było. Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli 

protokoł z XII sesji Rady Miejskiej. 
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Ad pkt 4. 

Pan Przewodniczący odczytał informację o działaniach między sesjami. 

( Informacja w załączeniu). 

Ad pkt 5. 

Pan Burmistrz odczytał „Informację o działalności międzysesyjnej oraz z realizacji 

wniosków z poprzedniej sesji”. 

( Informacja w załączeniu do protokołu). 

Ad pkt 6. 

W punkcie tym głos zabierali : 

Radna Barbara Telec –  

1) poprosiła o interwencję w Starostwie Powiatowym dotyczącą drogi Wąglów – 

Stąporków. Na wysokości przystanku w Wąglowie stoi na drodze woda i zimą 

może tam dojść do poślizgów. Sama również monitowała w Starostwie, jednak 

do tej pory bez efektu. 

2) Poprosiła o naprawę drogi prowadzącej do źródełka w rezerwacie „Piekło” 

3) Poprosiła o ujęcie w budżecie na 2008r. dofinansowania do budowy drogi 

powiatowej w Niekłaniu od Wąglowa do Furmanowa wraz z budową chodnika. 

Jest to droga o szczególnym zagrożeniu ruchu gdzie dochodzi do bardzo 

licznych wypadków. Drugi odcinek to ulica Hubala od ulicy Dworki. Wniosek 

kierowała już do Zarządu Dróg Powiatowych w grudniu ubiegłego roku. 

Jednakże chodzi o to, aby było dofinansowanie z naszego budżetu. 

4) Spytała co dalej z wodociągiem „Północ” gdyż wpłynął protest odnośnie 

przeprowadzonego przetargu na jego budowę. Czy inwestycja będzie robiona, a 

jeśli nie, to gdzie będą skierowane środki. 

Radna Iwona Makowska –  

1) na posiedzeniu Komisji dowiedzieliśmy się, że Dyrektor SP ZOZ Pan 

Kałwiński złożył rezygnację. Dlatego chciała zapytać, czy znany jest powód 

rezygnacji, czy tą decyzję uzasadniał. Czy Pan Burmistrz ma już kandydata na 

Dyrektora SP ZOZ w Stąporkowie. 

2) Chciała zaznaczyć, że również brała udział w obchodach 40-lecia miasta 

Stąporkowa. Była na otwarciu hali sportowej i chciała spytać dlaczego ta hala 
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nie służy od otwarcia tak jak to miało być, mieszkańcom  Stąporkowa i 

dzieciom ze szkół. Nasuwa się pytanie czy została ona już całkowicie oddana, 

jeśli nie to dlaczego przeciąga się to. 

3) Jakie koszty poniosła gmina na obchody 40-lecia miasta Stąporków. 

4) Czy istnieje plan zagospodarowania zbiornika w Krasnej. Miał on pełnić rolę 

akwenu rekreacyjnego. 

5) Czy nasza gmina ma tak słabą kondycję finansową , że z roku na rok są 

problemy z dowozem dzieci do szkół. Ma tutaj na myśli sytuację, która się 

zdarzyła w SP w Krasnej, gdzie części dzieciom odmówiono dowozu do szkoły 

i część dzieci która miała ok. 3 km do szkoły miała we własnym zakresie do 

szkoły dochodzić. Rodzice interweniowali u Pana Burmistrza i sprawa wróciła 

do normy, za co dziękuje. Ma jednak obawy, że sprawa będzie się powtarzać co 

roku. Na początku, gdy zostały zamknięte szkoły, dzieci były dowożone 

kilkoma kursami ( młodsze osobno i starsze osobno). Teraz dowożone są 

jednym autobusem w ramach oszczędności. 

6) Pan Burmistrz jest zobligowany do odpowiedzi na pisemne zapytanie w m-cu 

lipcu  Stowarzyszenia na rzecz rozwoju wsi Komorów o możliwość 

przeznaczenia wskazanej działki pod budowę świetlicy wiejskiej. Odpowiedzi 

takowej Stowarzyszenie  nie otrzymało.  W tej sprawie na tydzień wcześniej 

umówili się z Panem Burmistrzem Prezes Stowarzyszenia i Rada Sołecka, 

jednak nie zostali przez Pana Burmistrza przyjęci ze względu na jak Pan 

Burmistrz powiedział  brak czasu.  

Pan Przewodniczący stwierdził, że być może radna Makowska nie zauważyła, jednak 

w sprawozdaniu międzysesyjnym dziękował wszystkim radnym za udział w 

obchodach 40-lecia obchodów Stąporkowa, czyli jej również. 

Radna Dorota Łukomska – 

1) Pan Przewodniczący złamał porządek, gdyż punkt na odpowiedzi radnym jest 

bynajmniej nie teraz. 

2) Ponieważ bardzo często na sesjach nie słyszy konkretnych odpowiedzi na jej 

zapytania i interpelacje, przygotowała sobie na piśmie jedną interpelację, którą 
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po odczytaniu przekazała na ręce Pana Burmistrza ( Interpelacja w załączeniu 

do protokołu). 

3) Prosi, a nawet żąda aby w najbliższym terminie zwołano posiedzenie Komisji, a 

nawet sesję na temat SP ZOZ. 

Radna Marta Kurcbart –  

1) w związku z tym, że w budżecie  zostały przesunięte pieniądze na remont dróg, 

prosi o wyrównanie ulicy Polnej, która łączy się z ulicą prowadzącą do 

Końskich. Ostatnio  był wypadek na szosie prowadzącej od Skarżyska do 

Końskich i tamtędy zorganizowano objazd. W jakim stanie jest ta ulica, tego 

nie da się opisać. 

2) W związku z tym, że coraz więcej osób starszych chce korzystać z Domów 

Pomocy Społecznej zapytała, czy wiemy coś na temat budynku w Kamiennej 

Woli gdzie miał być taki Dom Pomocy Społecznej. 

Radna Małgorzata Gostyńska – w nawiązaniu do interpelacji radnej Łukomskiej o 

zakup szczepionek p-ko raka szyjki macicy, również rozmawiała z Panem 

Burmistrzem nie na sesji, ale u niego w gabinecie odnośnie zakupu szczepionki dla 

dzieci p-ko pneumokokom. Uważa, że jeżeli będziemy już w ogóle rozważać 

możliwość zakupu szczepionek trzeba tą też wziąć pod uwagę. Zaznacza, że 

szczepionka p-ko pneumokokom jest dużo tańsza. 

Radny Ryszard Łazarczyk –  stwierdził, że miało być spotkanie z Dyrektorem SP 

ZOZ w maju w godzinach popołudniowych. Spotkanie nie odbyło się. Dlatego 

chciałby się dowiedzieć jak ośrodki zdrowia, które są zaniedbane są dostosowane do 

wymogów unijnych, Kidy jest ostateczna data ich przystosowania do wymogów 

unijnych. Koło ośrodka zdrowia w Krasnej miało być wykonane odwodnienie. Kiedy 

ono zostanie wykonane. 

Wokół szkoły w Krasnej w okresie wakacji wykonane zostało odkrzaczenie. Okazało 

się, że nie ma trzech przęseł w ogrodzeniu koło kanału. Jest to niebezpieczne, bo kanał 

jest głęboki ok. 2-3m i jest w nim woda. 

Radny Bogdan Jedynak – w związku z informacją, że będą pieniądze na remonty dróg, 

chciałby przypomnieć, że wraz z sołtysem wsi Odrowąż był u Pana Burmistrza w 
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sprawie naprawy dwóch ulic w Odrowążu. Chciałby się dowiedzieć które w ramach 

tych środków drogi będą robione i czy Odrowąż się tam zmieścił. 

Radna Agnieszka Wojcierowska – poinformowała, że podczas pożaru w Grzybowie 

okazało się, że niesprawne są hydranty. Dlatego zadała pytanie kto odpowiada za ich 

konserwację. 

Radny Leon Milner – część mieszkańców Koziej Woli zrobiło sobie przyłącza wody. 

Przed przystąpieniem do pracy musieli oni dokonać opłaty w wys. 550 zł. Dlaczego ta 

opłata jest pobierana. Radny uważa, że jest pobierana przez ZGKiM bezpodstawnie. 

 

Ad pkt 7. 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2007r. był omawiany na posiedzeniu Komisji. Dlatego zapytał, czy radni 

mają jeszcze jakieś pytania dotyczące tegoż projektu. 

Radni uwag nie wnieśli. Po odczytaniu projektu uchwały radni w głosowaniu jawnym 

przy obecności 14 osób, jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XIII/65/2007 w sprawie 

zmian w budżecie gminy Stąporków  na 2007r. 

 

Ad pkt 8. 

Odpowiedzi na zadane pytania i interpelacje udzielił Pan Burmistrz. 

Radnej Barbarze Telec: 

- odnośnie drogi od Wąglowa do Stąporkowa. Po ostatniej sesji na której radna 

również zgłaszała problem, Pan Burmistrz zgłosił temat do radnego powiatowego 

Pana Leona Guli, który umówił się z Panem Starostą na objazd po naszym terenie. Pan 

Starosta nie dowierzał, że tego typu mankamenty i problemy występują. Po godzinie 

jazdy Pan Starosta miał już chyba dość oglądania tego co tutaj jest. Zabrał się i 

pojechał  bo miał telefon i tak się skończyła jego wizyta naszych dróg. Jakie będą 

decyzje na szczeblu powiatowym trudno powiedzieć.  

- odnośnie dojazdu do „Piekła” – jest to droga leśna i będzie rozmawiał z Panem 

Nadleśniczym Wijasem żeby drogę wyremontował. Myśli, że problemu nie będzie 

ponieważ relacje między urzędem a nadleśnictwem są poprawne. 
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- odnośnie protestu na przetarg na budowę wodociągu – wszystkie formalności 

należące do urzędu zostały dopełnione. Ogłoszony został przetarg z dopełnieniem 

wszystkich terminów i zostało zgłoszone 8 ofert. Najniższa oferta była firmy 

Lubartów. Została ta firma wybrana . Konsekwencją były protesty dwóch firm. 

Zgodnie z ustawą miały one prawo wglądu do oferty która wygrała. Dopatrzyli się tam 

uchybień . Ich wnioski zostały poddane pod analizę radcy prawnego i służbą 

prawnym, które po części przyznały rację firmie która wniosła protest. Wygrywający  

nie pogodził się z tym, że przetarg może być unieważniony i odwołał się do Prezesa 

Zamówień Publicznych do Warszawy. Odbyła się rozprawa i Prezes przyznał rację 

firmie, którą myśmy wyłonili. Do 16 października jest termin podpisania umowy. 

Urząd wystąpił do Prezesa Zamówień Publicznych o uzasadnienie wyroku. Po 

otrzymaniu uzasadnienia decyzja zapadnie co dalej. Po wczorajszych uzgodnieniach w 

obecności Pana Przewodniczącego RM i Pana Wiceprzewodniczącego stoimy na 

stanowisku aby umowę z tą firmą w terminie podpisać. Stanowisko jest takie, żeby nie 

odwoływać się i rozpocząć jak najszybciej inwestycję na którą czekają ludzie. 

Radnej Iwonie Makowskiej  

- rezygnacja Pana Dyr. Kałwińskiego – podanie dotyczące rezygnacji z funkcji 

dyrektora Pana Kałwińskiego wpłynęło w dn. 17 września kiedy to rozpoczął się Panu 

Burmistrzowi urlop. Miał jeszcze spotkanie z Naczelnikami Wydziałów na którym 

przekazał dyspozycje do pracy podczas jego nieobecności.  Z treści pisma wynikało, 

że powodem rezygnacji było nie to, że Pan Kałwiński na kogoś się obraził. Decyzję 

uzasadnił tym, że jest bardzo przemęczony. Kierowanie ZOZ- em i leczenie sprawia 

mu dużą trudność w związku z czym poprosił o rozwiązanie z nim umowy w terminie 

14 dni.  

Nie może radnej Makowskiej powiedzieć kto będzie dyrektorem, jest już po 

rozmowach i jutro wyda zarządzenie z nazwiskiem kto będzie nowym dyrektorem z 

dniem 1 października. Chce wprowadzić dyrektora w sposób kulturalny podczas 

spotkania z całą załogą. Zamierza podziękować za współpracę, trud i wysiłek  Panu 

Kałwińskiemu i przedstawić nowego dyrektora. 

Przy okazji odpowiedział radnemu Łazarczykowi, że osoba którą planuje na dyrektora 

jest osobą konkretną i kompetentną w tym czym przyjdzie mu się zajmować. Będzie 
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menadżerem i problemy z ośrodkami  przy jego możliwościach i kompetencjach będą 

rozwiązane, być może nie w tym roku, ale w przyszłym i następnych. Z nowym 

kierownictwem ZOZ-u spotkanie odbędzie się, a jutro odbędzie spotkanie z Radą 

Społeczną ZOZ-u na którym przedstawi osobę dyrektora  i jego charakterystykę. Może 

tylko zaznaczyć, że pracował on na ważnych kierowniczych stanowiskach i NFOZ-ie 

na stanowisku kierowniczym. 

- hala została oddana 1 września. Wykonawca wystąpił do Starostwa o zezwolenie na 

korzystanie z tej hali. Trzeba dopełnić wszystkie procedury ( pozwolenie SANEPID-u, 

straży pożarnej). Po wydaniu opinii pozytywnych tych instytucji Starostwo wydaje 

dopiero pozwolenie na korzystanie z tego obiektu. Były uwagi inspektora nadzoru co 

do posadzki. Gmina pobrała od wykonawcy weksel na kwotę 200 tys zł. Gdyby się coś 

z posadzką dzieło jest zabezpieczenie. Po roku czasu, gdy z posadzką nic się nie 

będzie działo, weksel zostanie zwrócony i będzie 4 letni okres gwarancji. 

Prawdopodobnie od 1 października obiekt będzie użytkowany. 

- koszty obchodów 40-lecia nadania praw miejskich dla Stąporkowa – gminę 

kosztowały 12.250,50 zł. Doszła jeszcze kwota 5 tys, które gmina otrzymała z Urzędu 

Marszałkowskiego. W sumie jest to 17.250,50 zł. Jeśli ktoś chce może po sesji udać 

się do Pana Mariusza Górala i sprawdzić faktury. 

- plan zagospodarowania zbiornika w Krasnej – nie może udzielić jednoznacznej 

odpowiedzi, ponieważ na dzień dzisiejszy jej nie zna. W przyszłym tygodniu będzie 

przygotowane pismo do Zarządu Melioracji o dokonanie przeglądu pogwarancyjnego, 

który wynika z przeglądu przeprowadzonego w ubiegłym roku. Ponieważ były tam 

zarysowania na tamie, podjęto decyzję aby wstrzymać się jeszcze rok i zobaczyć jak to 

wszystko będzie wyglądało. Wykonawca zapory musi naprawić ją. Chcielibyśmy 

jeszcze znać opinię komisji powołanej przez nasz urząd czy zbiornik został właściwie 

wykonany. Zarośnięty zbiornik po dwóch latach nie może służyć ludziom. Ponadto 

jest tam wybudowana i sfinansowana przez nas plaża, żeby ludzie mogli z niej 

korzystać. Na to pytanie musi nam odpowiedzieć Zarząd Melioracji i Komisja. O 

oględzinach przez Komisję zbiornika zostanie radna Makowska poinformowana z 

prośbą o uczestnictwo. Zagospodarowanie zbiornika, jest to temat późniejszy.  
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- dowóz dzieci do szkoły – temat jest już załatwiony pozytywnie na spotkaniu z 

rodzicami. Na początku roku mogą być jakieś malutkie potknięcia, które zostają 

wyeliminowane w ciągu trzech, czterech dni. 

- przeznaczenie działki pod budowę świetlicy – nie chciałby zasłaniać się papierami. 

W rozmowie z przedstawicielami Stowarzyszenia, Pani Naczelnik udzieliła informacji 

pełnej, że są pewne przeszkody natury prawnej. Jeśli potrzebne jest potwierdzenie na 

papierze, to nie ma problemu. Może napisać w dwóch zdaniach, że jest to niemożliwe. 

Wychodzi jednak z założenia, że trzeba  szukać wyjścia i sprawę załatwić pozytywnie. 

Taką dyspozycję przekazał Pani Naczelnik. Wydziały w Urzędzie są po to, aby służyć 

pomocą i nic nie szkodzi na przeszkodzie aby nie czekać na sesję, a z ich pomocy 

korzystać. 

Radnej Marcie Kurcbart –  

- remont ulicy Polnej – przekaże tą kwestię Pani  Elżbiecie Nowak aby tym tematem 

się zajęła. W przyszłym tygodniu Dyrektor Michalczewski wchodzi na ul. Kościuszki 

w celu naprawy dziur w płytach. 

- budynek w Kamiennej Woli – na dzień dzisiejszy z posiadanej wiedzy z rozmowy z 

Panem Jóźwikiem sprzed czterech miesięcy może powiedzieć, że jednak chyba 

zrezygnuje z utworzenia Domu Opieki a będzie ubiegał się o rozbudowę o salę z 

możliwością robienia wesel, konferencji z noclegami. Czy tak będzie robił nie 

wiadomo, bo bieżącego kontaktu z właścicielem nie ma. 

Radnemu Ryszardowi Łazarczykowi – 

- odwodnienie ośrodka w Krasnej – temat ten jest załatwiony. Po to dzisiejsze 

przesunięcia w budżecie. 

- brak przęseł w ogrodzeniu szkoły w Krasnej – temat który wyłonił się po raz 

pierwszy. Jest do odręcznego załatwienia. 

Radnemu Bogdanowi Jedynakowi – przesunięcia w budżecie na drogi są na 

utrzymanie dróg w zimie. Jeśli zimy ostrej nie będzie, być może faktycznie pieniądze 

zostaną przeznaczone na łatanie dziur w drogach. 

Jeśli chodzi o inwestycje drogowe, to czekamy na pieniądze na uruchomienie środków 

unijnych  ze złożonych fiszek. Kiedy będą uruchomione nie wie. Być może wie więcej 

radna Łukomska, bo bliżej jest z Panem Premierem Gosiewskim. Do Burmistrza 
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docierają informacje, że prawdopodobnie I transza tych środków będzie uruchomiona 

w grudniu. Gmina złożyła stosowne dokumenty na 9 dróg gminnych. Gdyby się udało 

dostać środki, to mamy rezerwę środków własnych. Możemy wówczas robić odcinki 

200-300m z własnych funduszy. 

Radnej Agnieszce Wojcierowskiej – 

- hydrant w Grzybowie – gmina wydała dyspozycję Panu Dyrektorowi ZGKiM żeby 

wszystkie hydranty były drożne. Gdybyśmy chcieli to zrobić na wszystkich odcinkach 

i tych starych i tych nowych, to trzeba dużych środków. Mimo to musi być to 

zrobione, bo te hydranty zabezpieczają dobytek ludzi. 

Odpowiedzialność ponosi Dyrektor ZGKiM i temat mu przekaże. 

Radnemu Leonowi Milnerowi – 

- opłaty za przyłącza – po rozmowie z Dyr. Michalczewskim odpowie.  

Ponadto Pan Burmistrz poinformował, że do złożonej pisemnej interpelacji nie będzie 

się ustosunkowywał. Jeszcze musi to przemyśleć. Ponieważ będzie nowy Dyrektor SP 

ZOZ, przedstawi kwestię. W jego bowiem zakresie obowiązków będzie to, żeby nie 

oglądać się tylko na gminę, ale sam występował o środki które będzie można 

przeznaczyć na tego typu profilaktykę. Po rozmowie z nowym Dyrektorem do tego 

tematu wrócimy.  

Spytany przez Pana Przewodniczącego Pan Burmistrz, czy są to wszystkie odpowiedzi 

na zadane pytania odpowiedział, że tak.  

Pan Przewodniczący stwierdził, że do niego było jedno pytanie dotyczące spotkania 

radnych z Dyrektorem SP ZOZ.  

Jak wszyscy wiemy z informacji Pana Burmistrza, od 1 października 2007r. będzie 

nowy Dyrektor ZOZ-u  i myśli, że należy dać mu trochę czasu na zapoznanie się z 

problemami naszej gminy , a konkretnie całej służby zdrowia. Na najbliższą sesję  

wystosuje zaproszenie do byłego Dyrektora Pana Kałwińskiego i nowego Dyrektora, 

żeby przedstawili swoje stanowisko tj. jak widzą przyszłość ZOZ-u w naszym 

środowisku.  

Z Panem Dyrektorem Kałwińskim Pan Przewodniczący miał cały czas kontakt 

telefoniczny. Prosił, że jeśli będzie potrzebny na posiedzeniu Komisji bądź sesji żeby 
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do niego zadzwonić  wówczas przyjdzie,bo ma dużo pacjentów. Żadne pismo do 

Przewodniczącego RM od Dyrektora Kałwińskiego nie wpłynęło. 

Do radnej Łukomskiej zwrócił się Pan Przewodniczący, że jeśli mu nie wirzy, że 

żadnego pisma od Pana Kałwińskiego nie ma, to niech sprawdzi. Wszystkie są 

rejestrowane. 

Jest pismo odnośnie projektu 400 miast, na spotkaniu z pracownikami SP ZOZ na ich 

zaproszenie był w Przychodni w Stąporkowie. Pisma dotyczącego spotkania w 

godzinach popołudniowych nie było. 

Dlatego stwierdził, że polemiki z Radną Łukomską na forum Rady  nie będzie 

prowadził. 

Radna Dorota Łukomska stwierdziła, że nie otrzymała odpowiedzi na interpelację 

złożoną Panu Burmistrzowi. 

Pan Przewodniczący odpowiedział, że tak jak powiedział Pan Burmistrz otrzyma 

odpowiedź na piśmie w ustawowym terminie. 

Radna Marta Kurcbart – spytała, czy nie ucieknie termin podpisania umowy z firmą, 

która wygrała przetarg na budowę wodociągu. 

Pan Burmistrz – w odpowiedzi stwierdził, że termin jest 16 października. Jeśli byśmy 

umowy nie podpisali w tym terminie, trzeba by było ogłosić nowy przetarg i 

procedury by się przeciągały. Dlatego, tak jak mówił wcześniej, czeka tylko na 

uzasadnienie wyroku Prezesa Zamówień Publicznych i decyzja zapadnie. 

Następnie Pan Burmistrz zwrócił się do radnej Łukomskiej – pismo sporządziła radna 

7 lipca a wpłynęło 11 lipca 2007r. Odpowiedź radna otrzymała 7.08.2007r. czyli w 

ciągu miesiąca jaki jest na udzielenie odpowiedzi. Dlatego niech Pani Łukomska nie 

mówi, że czekała 3 m-ce na odpowiedź. 

Radna Iwona Makowska – spytała jakie było uposażenie zespołu BAJERFUL. 

Pan Burmistrz – odpowiedział, że z tego co pamięta 7 tys zł. Koszt ten był pokryty ze 

środków Domu Kultury przeznaczonych na działalność kulturalną. Z tych też środków 

zapłacono za wynajem sceny, pokaz ogni sztucznych itp. 
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Ad pkt 9. 

W sprawach różnych głos zabierali : 

Radna Agnieszka Jedynak – poprosiła, aby zainicjowany w przerwie poprzedniej 

sesji  przez nią temat przeznaczenia części diet na fundusz stypendialny nie odkładać i 

podjąć decyzję dziś. Chodzi mianowicie o to, jaki % diet radni przeznaczą na fundusz 

stypendialny i fundusz nagród dla uczniów przy okazji różnych imprez. Dlatego prosi 

radnych o pozostanie po sesji i wypracowanie w tej kwestii wspólnego stanowiska. 

- rozmawialiśmy dziś o przejściach dla pieszych na drogach powiatowych. Jakie są 

szanse, żeby takowe przejścia powstały na drogach gminnych. 

Radna Dorota Łukomska- stwierdziła, że po raz kolejny została rozczarowana tym, 

co się u nas wyprawia i jest przerażona. Pan Burmistrz nie odpowiedział jej na dwa 

pytania złożone w interpelacjach. Powie tak, że złożyła  w lipcu interpelację w sprawie 

pozyskania przez gminę środków finansowych . Pan Burmistrz nie w terminie 

odpowiedział. Złożyła 11 lipca, pismo jest z 7 sierpnia. Statut mówi, że jest dwa 

tygodnie na odpowiedź na interpelację. Pan Burmistrz w odpowiedzi napisał, że 

zabezpieczenia takich środków finansowych na zakup  szczepionek p-ko rakowi szyjki 

macicy może pozbawić pozostałych mieszkańców korzystania z innych form pomocy 

w dziedzinie ochrony zdrowia w szerokim zakresie schorzeń. Dlatego złożyła po raz 

kolejny interpelację z zapytaniem  jakich form pomocy może pozbawić. Nie otrzymała 

odpowiedzi. W tamtej interpelacji było też pytanie jakie środki zamierzamy pozyskać 

na ochronę zdrowia. Odpowiedzi też nie ma. Nie rozumie po co Burmistrzowi 

konsultacja z  nowym Dyrektorem skro to jest ustosunkowanie się do Pana Burmistrza 

odpowiedzi. Skoro Pan Burmistrz odpowiedział na interpelację z 11.07 więc nie winno 

być problemu z odpowiedzą na dzisiejszą . Jeszcze prosiłaby Komisję rewizyjną Rady 

o sprawdzenie terminowości odpowiedzi Pana Burmistrza na zapytania. Zdaje sobie 

sprawę, że odpowiedzi przygotowują  merytoryczni pracownicy, dlatego prosi o jak 

najpilniejsze sprawdzenie tego i wyciągnięcie konsekwencji , bo wiemy że nie tylko 

radnym się nie odpowiada w terminie ale także mieszkańcom gminy, a jest to ze 

strony urzędników ignorujące. 

- W sprawie Programu 400 miast pismo złożyła 9 maja, odpowiedź otrzymała 10 

sierpnia . Stwierdziła iż odczyta odpowiedź, bo to jest rewelacyjne cyt. „ 
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Odpowiadając na Pani pismo z dnia…. informuję, że na złożone przez Panią zapytanie 

zawarte w punkcie 2 odpowiedź została udzielona w piśmie z dnia…. , natomiast na 

zapytanie zawarta w punkcie 1 pan Naczelnik Wydziału EZK Pan Ireneusz Gostyński 

udzielił Pani wyczerpującej ustnej wypowiedzi”. Ktoś decyduje za nas obywateli RP 

kiedy ktoś udzieli nam wyczerpującej odpowiedzi. Wyczerpująca odpowiedź polegała 

na tym, że powiedziano jej „już jest po programie i co tutaj pisać”. Rewelacja – 

odpowiedź wyczerpująca. Był to program PP 400 miast. Pan Burmistrz,o ile ma dobre 

informacje został poproszony, by jednostki podległe Burmistrzowi zostały 

zaangażowane we wprowadzenie takiego programu. Nasz Stąporków miał wziąć w 

tym udział bo był  w grupie tych miast. Niestety okazało się, że Przychodnia nie bierze 

w nim udziału, bo nie została o tym prawdopodobnie poinformowana. Pan Kałwiński 

od kilku miesięcy i na jednym spotkaniu prosił nas byśmy się spotkali i porozmawiali 

o przychodniach i o tym programie. Ma tutaj na myśli pismo, o którym mówiła, że 

zostało złożone do Pana Przewodniczącego, a którego nam Pan Przewodniczący nie 

odczytał, a czasem się zdarza, że jakieś pisma nam czyta, tak jak dzisiaj na Komisji w 

sprawie „Polo-market”. Jest to zadziwiające, że nie rozmawiamy o jednostce podległej 

SP ZOZ przez kilka miesięcy, a dzisiaj słyszy żebyśmy wypracowali jakiś stosunek co 

do „Polo-market”. Radną dziwi, że rozmawiamy o jakimś „Polo-market” a dalej nie 

rozmawiamy o zdrowiu mieszkańców i nie rozmawialiśmy z Dyrektorem ZOZ-u który 

złożył rezygnację. W odczuciu radnej nie jest to dziwne, że ten człowiek złożył 

rezygnację bo prawdopodobnie większość z nas tak by zrobiła, gdyby była ignorowana 

przez władze samorządowe gminy. Dyrektor chciał się spotkać . Przecież Pan 

Dyrektor nie wykłada pieniędzy z własnej kieszeni tylko my zabezpieczamy ten wkład 

własny. 

Musi powiedzieć, że nie ukrywa, że nie darzy Pana Przewodniczącego zaufaniem bo 

Przewodniczący miał zorganizować  spotkanie z Dyrektorem Kałwińskim w 

godzinach popołudniowych  a teraz się wypiera. 

Ponadto chciała spytać, czy sołtysi zostali powiadomieni o obradach sesji. 

Pan Przewodniczący – w kwestii zaproszenia sołtysów odpowiedział, że na tą sesję 

nie zostali zaproszeni sołtysi w związku z tym, że w planie była tylko jedna uchwała 

dotycząca zmian w budżecie więc sesja miała być krótka. Jak przypominamy sobie w 
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statucie jest zapis, że Przewodniczący Rady i Burmistrz przed każdą sesją ustalają listę 

zaproszonych na obrady. 

Radna Dorota Łukomska – prosi przy ustalaniu zaproszonych na sesję wzięcie pod 

uwagę prawnika, bo do tej pory jakoś się nie zdarzyło żeby na naszym posiedzeniu 

udział brał prawnik . Skoro naszą gminę było stać na zatrudnienie asystenta 

Burmistrza, który jak nam powiedziano na posiedzeniu Komisji wcale nie był 

potrzebny naszej gminie, bo najpierw była to umowa na zlecenie, później umowa 

normalna – redagowanie gazetki, teraz  po. Dyrektora M-G OK, dzisiaj dowiedziała 

się, że jednak to stanowisko asystenta nie jest bardzo potrzebne, to prosi teraz o 

wzięcie pod uwagę możliwości zatrudnienia prawnika w tym urzędzie. Myśli, że to 

będzie bardzo potrzebne zarówno dla mieszkańców jak i radnym ułatwi pracę. Nie 

będą biegać i jeździć po Kielcach a będzie ktoś na miejscu i mieszkańcy również nie 

będą po poradę prawną udawać się gdzieś dalej. 

To co dzisiaj usłyszała jak mówiła o szczepionkach p-ko rakowi szyjki macicy ją 

przeraża. Wszyscy wiemy, że rak jest to poważna sprawa, ogromna liczba kobiet na 

niego umiera. Nie ma nic przeciwko innym szczepionkom bo zdrowie jest 

najważniejsze. Jak usłyszała że zaszczepmy dzieci( jest za tym)  też na pneumokoki bo 

te szczepionki są tańsze. Porównała to z sytuacją gdyby na poważną chorobę lekarz 

zalecił jej tabletkę z krzyżykiem, bo jest tańsza. 

Radna Małgorzata Gostyńska – stwierdziła że jest zdumiona wiedzą medyczną 

radnej Łukomskiej. Mówiła o korzyściach płynących ze szczepienia p-ko 

pneumokokom . Jeżeli oczekuje radna jakichkolwiek bliższych informacji o rodzajach 

i możliwościach jakichkolwiek powikłań, to zaprasza. Może to wyjaśnić nie na sesji 

ale w przychodni. Nie miała na myśli tego, że są tańsze i dlatego je kupmy ( wszyscy 

to słyszeli) ale to że są również potrzebne.  

Radna Agnieszka Wojcierowska – na ostatniej sesji zapytała Pana Burmistrza czy 

coś się dzieje w sprawie budowy chodnika w Błaszkowie i Koziej Woli. 

Odpowiedział, że jest umówiony na spotkanie z Zarządem Dróg Krajowych. Dlatego 

chciałaby się dowiedzieć czy ten temat był poruszany, czy coś się w tym temacie 

dzieje.  
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Pan Burmistrz – odpowiedział, że był na urlopie i do tego spotkania nie doszło. 

Niemniej o tym pamięta i w m-cu październiku takie spotkanie odbędzie o czym 

radnych poinformuje. 

Radna Marta Kurcbart – na posiedzeniu Komisji otrzymaliśmy materiały na temat 

„Polo – marketu”. Czy radni mogą zajmować się takimi sprawami, ponieważ na 

wiedzę radnej „Polo-market” wystąpił o rozbudowę, czy modernizację i wynika to z 

przepisów czy takowe otrzyma. Jak pamiętamy odnośnie „Biedronki” radni też nie 

mieli wpływu. Jeżeli właścicielem budynku jest GS”SCh” i ma zadłużenia w stosunku 

do gminy, ma założoną hipotekę, to jeśli budynek będzie sprzedawany to na pewno te 

pieniądze odzyskamy.  

Pan Burmistrz – takie rozmowy odbyły się z jego udziałem dwukrotnie. 

Przedstawiciele tego „Polo-marketu” życzyli sobie rozmowy z radnymi w celu 

przedstawienia im swojej koncepcji. W związku z tym nie było potrzeby zwoływać 

jakiejś sesji nadzwyczajnej , a Pan Przewodniczący przedstawicieli poinformował, że 

możliwość spotkania się z radnymi na Komisji istnieje, po tym jak zapoznają się z 

koncepcją.  

Stanowisko Burmistrza jest takie, że drugich „Biedronek” w Stąporkowie nam nie 

potrzeba. Złożony został dokument o wydanie warunków zabudowy i na ten wniosek 

gmina wyda decyzję. Jaka będzie decyzja Burmistrz poinformuje. Gmina ma interes 

swój zabezpieczony i środki które gminie się należą zostaną odzyskane ( założona 

hipoteka). Nie można się natomiast w nieskończoność bawić z GS-em. Decyzje będą 

jednoznaczne o których na Komisji poinformuje.  

Radna Małgorzata Gostyńska – poinformowała radnych, że konsekwencją pisma 

Pana Dyrektora Kałwińskiego, które było skierowane do Pana Burmistrza ( do 

wiadomości Pan Przewodniczący) odbyło się spotkanie ponieważ to pismo zawierało 

szereg nieprawdziwych informacji dotyczących programu 400 miast. Na spotkaniu 

zostało wszystko wyjaśnione załodze obydwu przychodni i sprawa została zakończona 

w sposób ugodowy. Dlatego nie wie czemu ten problem ciągle powraca od maja na 

każdej komisji i sesji.  

 



 15

Radna Dorota Łukomska – zadała pytanie czy któryś z radnych wie coś o programie 

PP 400 miast, skoro się mówi, że temat powraca od maja. Z min radnych 

wywnioskowała, że nie. 

Zarzuciła również Panu Przewodniczącemu stronniczość, gdyż z jej obserwacji 

wynika, że jeśli ona mówi coś bez mikrofonu, wówczas Pan Przewodniczący upomina 

ją. Jeśli inni mówią nie do mikrofonu Pan Przewodniczący w ogóle nie reaguje. 

Pan Przewodniczący nie zgodził się z oceną radnej Łukomskiej. 

Radna Marta Kurcbart – stwierdziła, że jeśli są pisma do Pana Przewodniczącego, 

to Pan Przewodniczący musi radnych z nimi zapoznać. Z mocy prawa reprezentuje 

przecież radnych. Dlatego poprosiła o szanowanie się wzajemne. 

Pan Przewodniczący – spytał, czy radna Kurcbart słyszała, co mówiła radna 

Gostyńska. Pismo było do Pana Burmistrza a do Przewodniczącego Rady tylko do 

wiadomości. Jeżeli pisma kierowane są do Rady, wówczas je czyta. Jeśli jest taka wola 

radnych , aby pisma do wiadomości Przewodniczącego czytać będzie czytał.  

Pan Roman Jedynak – Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że 25 sierpnia było zaplanowane  

spotkanie z Zarządem Dróg Krajowych, do którego nie doszło. Natomiast chcemy 

wnieść istotne sugestie jeśli chodzi o przebudowę drogi krajowej biegnącej przez 

naszą gminę. Do takiego spotkania może dojść nawet na początku października, więc 

jeśli radni mają jakieś sugestie, rozwiązania, to prosi o złożenie ich. 

Następnie podziękował radnej Makowskiej, radnemu Łazarczykowi oraz sołtysom z 

okolicy Krasnej za zaangażowanie w przygotowanie spotkania integracyjnego z okazji 

pożegnania lata. 

Radna Dorota Łukomska – stwierdziła, że z czystej ciekawości chciała zapytać czy 

program PP 400 miast został już zakończony. Wie że został rozpoczęty nie przez naszą 

jednostkę podległą, ale czy został zakończony.  

Radna Małgorzata Gostyńska – to co należało w trakcie tego programu do 

obowiązków jej pielęgniarek zostało wykonane. Jeżeli przeprowadzenie ankiety i 

pobranie krwi od dwudziestu kilku, bądź trzydziestu kilku osób uważa radna , że jest 

niewykonalne w przychodni ich rozmiarów to jest w błędzie. Jakie było 

zainteresowanie wśród osób dorosłych nie tylko u nas ale w całym kraju wiemy od 

ośrodka prowadzącego. Pozostali włączeni to uczniowie 6 klas w szkołach. 
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Pan Przewodniczący RM – wracając do wypowiedzi radnej Jedynak poprosił o 

zastanowienie się i podjęcie konkretnej decyzji na następnej Komisji odnoście 

środków pieniężnych z diet na stypendia. 

Ad pkt 10 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący ogłosił zamknięcie 

obrad sesji. 

 

Protokołowała                                                               Przewodnicz ący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                         Stanis ław Pieras 

 

  

 

 


